



ADMINISTRATION BUILDING

Angus Elementary School
3180 Hein Drive
Sterling Heights, MI 48310
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

Student Self-Screening Form

Screen your child(ren) before leaving for school or sending them to school. These symptoms may indicate a possible illness that may decrease your child's ability to learn and put them at risk for spreading illness to others.

Section 1: Symptoms

- Temperature 100.4 degrees Fahrenheit or higher when taken by mouth
- Sore throat
- New uncontrolled cough that causes difficulty breathing (for students with chronic allergic or asthmatic cough, a change in their cough from baseline)
- Diarrhea, vomiting, or abdominal pain
- New onset of severe headache, especially with a fever

Section 2: Close Contact

In the past 14 days has your child(ren):

- Had close contact (within 6 feet for a total of 15 minutes or more over a 24-hour period) with a person who has tested positive for COVID-19.

If you answered "YES" in **Section 1** and "YES" in **Section 2** -

- Call the school as soon as possible to let them know the reason your child(ren) won't be there today is because of a possible COVID case;
- Call your healthcare provider right away. If you don't have one or cannot be seen, go to www.mi.gov/coronavirustest or call 2-1-1 to find a location to have your child(ren) tested for COVID-19.
- Expect a follow up phone call from Jodi Duplay, WCS Pandemic Response Manager.

If you answered "YES" in **Section 1**, but "NO" in **Section 2**, your child(ren) may return based on the guidance below for their symptoms:

Fever:	At least 24 hours have passed with no fever, without the use of fever-reducing medications
Sore throat:	Improvement (if strep throat: do not return until at least 2 doses of antibiotic have been taken);
Cough/Shortness of breath:	Improvement
Diarrhea, vomiting, abdominal pain:	No diarrhea or vomiting for 24 hours
Severe headache:	Improvement

Thank you for your help in keeping our students and staff safe. Stay safe and be well.

Jodi Duplay
Pandemic Response Manager
jduplay@wcskids.net 586-698-4564



ADMINISTRATION BUILDING

Angus Elementary School
3180 Hein Drive
Sterling Heights, MI 48310
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papisian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

استمارة الفحص الذاتي للطالب

الرجاء القيام بفحص اولادكم صباحا و قبل الذهاب الى المدرسة. فقد تعني بعض الاعراض احتمال إصابة الطالب بمرض قد يحد من قابليته على التعلم و يكون مصدر لنشر المرض و عدوى للآخرين.

القسم الاول: الاعراض

- إذا كانت درجة حرارة الطالب 100.4 فهرنهايت او اعلى إذا تم قياسها عن طريق الفم
- الم و قرحة في البلعوم
- سعال مستمر و جديد و الذي يسبب صعوبة في التنفس (هذا السعال يختلف عن السعال الذي يعاني منه الطلبة المصابون بالربو او الحساسية)
- إسهال، و التفرغ، او الم في منطقة البطن
- ظهور جديد لصداع حاد في الرأس، و خاصة إذا اصطحبت به حرارة عالية

القسم الثاني: الاقتراب من شخص مصاب

هل تم تواصل او اقتراب اولادكم من خلال 14 يوما الماضية من شخص مصاب:

- اتصال و تقرب من شخص مصاب بفيروس كوفيد 19 (ضمن 6 اقدام و لمدة 15 دقيقة او أكثر في خلال 24 ساعة)

إذا كان جوابكم "نعم" في القسم الاول و "نعم" في القسم الثاني، يرجى عمل التالي:

- الاتصال بالمدرسة بأسرع وقت ممكن و اعلامهم بسبب عدم حضور اولادكم الى المدرسة و هو سبب احتمال إصابتهم بكوفيد او كورونا
 - الاتصال مباشرة بطبيب اولادكم. إذا لن يتمكن الطبيب من رؤية اولادكم، الرجاء زيارة الموقع الالكتروني التالي: www.mi.gov/coronavirustest او الاتصال برقم 1-1-2 لمعرفة مواقع و عناوين العيادات الطبية و التي تقوم بفحص حالات كوفيد 19
 - ستقوم السيدة جودي دوبلاي Jodi Duplay و هي مديرة الاستجابة لجائحة كورونا او الازمات من مدارس وورن الموحدة بالاتصال بكم و تتابع الحالة.
- اما إذا اجبتم "نعم" للقسم الاول، و لكن بـ"كلا" للقسم لاثاني، فمن الممكن ان يحضر اولادكم الى المدرسة و حسب زوال الاعراض المرضية التالية:

ارتفاع درجة حرارة الجسم:	يعود الطالب الى المدرسة إذا مرت 24 ساعة كاملة على بدون ارتفاع حرارته و بدون استخدام ادوية تخفيض الحرارة
الم و قرحة في البلعوم:	يعود الطالب الى المدرسة بعد تحسن الطالب (أما اذا كانت بكتريا البلعوم، يمكن للطلاب من العودة، اذا زال هذا الالم بعد اخذ جرعتين المضادات الحيوية على الاقل).
السعال و ضيق في التنفس:	يعود الطالب الى المدرسة عندما تتحسن هذه الاعراض
الإسهال، و التفرغ، او المفي البطن:	يعود الطالب اذا انقطع التفرغ و الإسهال تماما
الصداع الشديد:	يعود الطالب إذا استمر التحسن لدى الطالب

شكرا لكم و لمساعدتكم للمحافظة سلامة الطلبة و المعلمين. نتمنى لكم السلامة و الصحة.

جودي دوبلاي Jodi Duplay

مديرة الاستجابة لجائحة كورونا Pandemic Response Manager

jduplay@wcskids.net 586-698-4564